
5,4 miljoen euro voor aanleg Groenestraat!
Ongetwijfeld zag u de aankondiging al verschijnen op de digitale borden in onze gemeente. Iedereen 
is het er ongetwijfeld over eens: de Groenestraat zelf en de daaronder liggende riolering zijn dringend 
aan vernieuwing toe. Laat u niet verblinden door het cijfer: 5,4 miljoen euro. Financieel zijn het vooral 
Aquafin en de provincie West-Vlaanderen die gestalte geven aan het project.

Wie betaalt welk bedrag voor de werken?
Aquafin: bijna 75 procent (meer dan vier miljoen euro).
De provincie West-Vlaanderen: iets meer dan zestien procent (bijna 870.000 euro).
Zedelgem zelf: net iets boven de negen procent (bijna 500.000 euro).

Wie doet wat?
Aquafin:    de rioleringswerken. 
De provincie West-Vlaanderen:  de voorbereidende wegopbreking en grondwerken.
    de aanleg van fietssuggestiestroken.
    een stuk groenaanleg.
De gemeente Zedelgem:   een stukje wegwerkzaamheden en groenaanleg. 

Wat hoopt N-VA Zedelgem?
N-VA Zedelgem hoopt dat de werken niet langer aanslepen dan gepland, zodat de inwoners en ondernemers niet te lang  
hinder ondervinden. De geringe input van onze gemeente in dit project opent hopelijk perspectieven voor een doorgedreven  
structurele aanpak van tal van andere straten en/of voetpaden die er belabberd bij liggen in onze gemeente.

Uw mening telt!
Na enkele weken van dagelijkse regenval, kunnen we intussen al een ruime periode genieten van de zon. Die voorziet ons van de broodnodige 
portie vitamine D.

Wegenwerken
Blijkbaar heeft ook het schepencollege het licht gezien! Eindelijk besliste het om een aantal van onze erbarmelijke wegen aan te pakken. 
Daarvoor wordt 1,74 miljoen euro uitgetrokken, waarvan bijna de helft gaat naar de Ossebilkstraat en ongeveer een derde naar de Veldegemse 
Vogelwijk. Ook de Groenestraat wordt heraangelegd (5,4 miljoen euro). Daarover vindt u verder in dit huis-aan-huisblad meer info.

Nieuwe locatie school
Onze fractie is tevreden met de nieuwe locatie van de school langs de Loppemsestraat. De vorige locatie betekende een belemmering voor een 
mogelijke uitbreiding van de sportinfrastructuur van de Groene Meersen. Daarnaast was het een aanslag op de mobiliteit en verkeersveiligheid in 
de aanpalende wijk.

We verwachten dat er een resem verkavelingen op ons afkomt. Waarschijnlijk kadert dat in de Zedelgemse campagne Tegelwippen, die u onge-
twijfeld al zag passeren.

Net zoals tijdens de vorige legislatuur vragen wij de inwoners van groot-Zedelgem naar hun mening over een aantal thema’s. Dat kan zowel 
online op onze website, als schriftelijk via dit blad. Alvast dank voor uw inbreng, want bij ons telt uw mening!

Fijne vakantie iedereen! Wij hopen van harte dat alle studenten mooie resultaten behaald hebben. Nu kunnen ze genieten van een 
deugddoende vakantie. 

Niko Larock, afdelingsvoorzitter

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Kent u ons nieuwste bestuurslid Pieterjan Dens al? 

2 ZEDELGEM

Naam:   Pieterjan Dens

Leeftijd:   32 jaar

Geboorteplaats:  Antwerpen

Woonplaats:  De Leeuw

Studies:   • middelbaar onderwijs in Veurne

  • Master in de Rechten aan de  
     Universiteit Antwerpen

Stage:   op het kantoor van mr. Hugo Dekeyzer in Zedelgem

Job:   sinds 2015 advocaat aan de balie in Brugge

Echtgenote:  Jacoba Rosseel 

Zoon:   Honoré

Welke connectie heb je met onze gemeente?
Pieterjan: “Zowel privé als professioneel heb ik een band met 
Zedelgem. Ik heb hier de eerste drie jaar van mijn carrière door-
gebracht en veel bijgeleerd met dank aan mr. Hugo Dekeyzer. 
Privé heb ik dan weer samen met mijn echtgenote en mijn zoon 
in Zedelgem mijn thuis gevonden. Ik ben blij om mij inwoner van 
deze mooie gemeente te mogen noemen.”

Waarom de keuze voor de N-VA?
Pieterjan: “Die keuze was eenvoudig: ik ben al enige tijd  
bijzonder gepassioneerd en geboeid door de politiek. De punten 
waarvoor de N-VA staat, komen overeen met die van mij.  
Het is de partij die het nauwste aansluit bij mijn visie.”

Wat was voor jou het opvallendste politieke feit van het 
voorbije jaar?
Pieterjan: “Dan denk ik meteen aan het ontslag van Wouter  
Beke (cd&v), de toenmalige minister van Welzijn. Door zelf zijn 
ontslag in te dienen, probeerde hij de verantwoordelijkheid op  
te nemen voor het totale gebrek aan transparantie en opvolging 
van de kinderopvang in Vlaanderen. Er kwamen meldingen  
naar boven van klachten bij Kind en Gezin, inspecties met  
dramatische resultaten, mishandelingen van kinderen en baby’s, 
enzovoort. Vanuit het ministerie kwam geen enkel passend  
gevolg. Als vader van een kind dat nog naar de crèche gaat, ligt 
mij dat nauw aan het hart.”  

Heb je bepaalde toekomstplannen?
Pieterjan: “Ik hoop dat mijn gezin en ik in de toekomst gezond 
mogen blijven en dat wij van tegenslagen gespaard blijven.  
Ik kan niet onder stoelen of banken steken dat ik gedreven ben  
in alles wat ik doe. Ik hoop dat ik op professioneel vlak mag  
blijven groeien en een mooie carrière heb. Niet alleen als  
advocaat, maar ook – hopelijk – als vertegenwoordiger en  
stem van de kiezer.”

Waarvoor zou je je graag inzetten in Zedelgem?
Pieterjan: “Dat is een vraag waarop ik het antwoord wil laten 
aan de kiezer. Het is de kiezer die mij een mandaat kan geven om 
het leven in Zedelgem nog beter te maken. In ieder geval ben ik 
bijzonder geïnteresseerd in onderwijs en mobiliteit. En daar ligt 
nog wat werk op de plank in onze gemeente.”

Wat doe je graag in je vrije tijd?
Pieterjan: “Mijn gezin staat zonder enige twijfel op de eerste 
plaats. In de tijd die mij nadien nog rest, geniet ik van een goed 
glas wijn en een lekkere sigaar. Dat het liefst in mijn tuin, onder 
een blakende zon.”

www.n-va.be/zedelgem
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Nieuws uit de gemeenteraad 
Onze fractie was ook tijdens de gemeenteraadszitting van 27 april 2023 weer actief. Geïnteresseerd in de verslagen en besluiten 
van de gemeenteraden? Surf naar www.n-va.be/zedelgem of www.zedelgem.be/gemeenteraad.

Bij de rapportering van de werking van de Brugse Referentieregio vroeg raadslid Ann Pattyn wat de stand van zaken is voor 
de opvang van regenwater bij bedrijven in industriezones. Schepen Timmerman (cd&v) kon geen sluitend antwoord geven, 
doordat nog maar recent een infovergadering gehouden werd. Daarnaast stelde raadslid Ann Pattyn de vraag of het niet  
riskant is om een personeelslid in te zetten voor twee gemeenten tegelijk. Want zal die uiteindelijk niet volledig overstappen 
naar de andere gemeente als de voorwaarden of werkomstandigheden daar beter lijken te zijn? Daarop antwoordde de 
algemeen directeur dat het een terechte bezorgdheid is.

Nog voor er gestemd was over het ruimtelijke uitvoeringsplan (RUP) Sportlaan – Sint-Aarnoutstraat tijdens de gemeenteraad, 
was het al gepubliceerd in Zedelgem Magazine (editie mei)! Raadslid Ann Pattyn maakte daarover een terechte opmerking. 
Iets kan niet officieel kenbaar gemaakt worden, als er nog niet over gestemd is.

Raadslid Jean-Pierre De Groodt stelde zich vragen bij het punt over het structurele onderhoud van diverse straten. Hij kaartte 
aan dat er bij de geplande werken in de omgeving van de Ossebilkstraat geen rekening werd gehouden met wateroverlast. 
Schepen Haesaert (cd&v) maakte er zich van af met de vermelding dat de gemeente niet bevoegd is voor de Moubeek.  
Daarnaast gaf raadslid Ann Pattyn aan dat de bijgevoegde prioriteitenlijst niet overeenkomt met de geplande werken.

 
Onze fractie, onder impuls van Eddy De Wispelaere, diende een vraag in over de bestrijding van de Aziatische hoornaar. Die 
vormt een bedreiging voor onze bijenpopulatie. Daarom vroeg onze fractie aan de gemeente om selectieve vallen aan te kopen 
voor alle Zedelgemse imkers. Het antwoord van schepen Timmerman? De gemeente beschikt niet over een lijst van imkers in 
onze gemeente. Daarnaast geeft de schepen aan dat een studie (van IMBO) aantoont dat die vallen niet efficiënt zijn. Daarom 
gaat de gemeente niet in op ons voorstel. Eddy De Wispelaere reageerde met de opmerking dat alle imkers zich moeten regis-
treren bij het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV). Dus kan men op een eenvoudige manier 
de Zedelgemse imkers opzoeken. Raadslid Lahousse (Groen) trad ons bij door te zeggen dat diverse andere studies aantonen 
dat de vallen wel degelijk efficiënt zijn. 

Ook nu weer merken we dat alle mogelijke drogredenen om een voorstel van de oppositie af te wijzen, gebruikt worden. Zielig 
voor een gemeente die in 2022 ‘bekroond’ werd tot ‘Bijvriendelijke gemeente’.

Raadslid Eddy De Wispelaere stelde een vraag over de Schoolstraat in de Ieperweg in Loppem. Volgens hem werden de  
resultaten van de bevraging niet verspreid. Het tijdelijke politiereglement werd niet geëvalueerd of hernieuwd. Met de diverse 
ontwikkelingen in de buurt, is het nochtans meer dan tijd dat dat gebeurt. Schepen Dehaemers (cd&v) reageerde geïrriteerd, 
waardoor een discussie ontstond.

1.

2.

3.

4.
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Uw mening telt! Iedereen burgemeester
Vandaag bent u de burgemeester van Zedelgem. Geef aan hoe u onze gemeente zou besturen. 

De enquête behandelt tien thema’s. U krijgt ook de kans om eigen suggesties te doen. N-VA Zedelgem neemt uw suggesties  
mee naar haar programma voor de gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2024. U staat centraal in ons streven naar een  
betrokken en transparant beleid. 

Vult u de enquête liever digitaal in? Scan dan de QR-code (pagina vijf). 
Of surf naar zedelgem.n-va.be/enquete/uw-mening-telt-iedereen-burgemeester.

Voor de N-VA staat u, de burger, centraal.
Contactgegevens (niet verplicht)

Voornaam: .............................................................. | Naam: ............................................................

Tel.:....................................................... | E-mailadres: ......................................................................

Leeftijd:  ............................. jaar | Ik ben: O man O vrouw O andere O dat zeg ik liever niet

U bent voor een dag burgemeester: wat zou u meteen aanpakken?

1. Verkeer en mobiliteid 
Ik voel me veilig in het verkeer in Zedelgem.      O O O O O
De wegen zijn goed onderhouden.       O O O O O
Er is voldoende parkeergelegenheid.      O O O O O
Het aanbod openbaar vervoer is voldoende.      O O O O O
Er zijn voldoende en goede fietspaden.      O O O O O
Er is voldoende aandacht voor beperkingen (rolstoel, kinderwagen).   O O O O O
Bij openbare werken en in openbare gebouwen wordt er voldoende    O O O O O 
rekening gehouden met de toegankelijkheid voor elke inwoner. 
Welke straten en/of fietspaden verkeren in een slechte toestand? .......................................................................................................................
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

2. Gemeentebestuur
De openingsuren van het gemeentehuis zijn goed.     O O O O O
De openingsuren van de vroegere gemeentehuizen zijn voldoende.   O O O O O
Het personeel van het gemeentehuis is heel behulpzaam.    O O O O O
Het is duidelijk waar ik moet zijn voor bepaalde diensten en wanneer.   O O O O O
Het bestuur geeft de inwoners voldoende inspraak.     O O O O O
De gemeentelijke communicatie (Infoblad en Zedelgem Magazine) is goed.  O O O O O
Het digitale loket biedt voldoende dienstverlening.     O O O O O
De digitale infoborden zijn een informatieve meerwaarde.    O O O O O
Ik voel mij thuis in mijn straat of wijk.      O O O O O
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

3. Veiligheid
Voor en tijdens werkzaamheden worden alle betrokkenen voldoende geïnformeerd. O O O O O
De straatlichten mogen gedoofd blijven op weekdagen.    O O O O O
De politie is voldoende zichtbaar.       O O O O O
De wegsignalisatie is goed.        O O O O O
Er zijn voldoende snelheidscontroles.      O O O O O
De schoolomgevingen zijn veilig.       O O O O O
Bij de inplanting van grote nieuwe commerciële handelszaken wordt rekening   O O O O O 
gehouden met de veiligheid van de zwakke weggebruiker.        
Het groen wordt voldoende en frequent onderhouden.     O O O O O
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

4. Vrije tijd
Er zijn voldoende evenementen in de gemeente.     O O O O O
De verenigingen worden voldoende gesteund.     O O O O O
De bibliotheek biedt een ruime dienstverlening.     O O O O O
Het cultuuraanbod is toereikend.       O O O O O
Er is voldoende groen in de gemeente.      O O O O O
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever
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5. Lokale economie
Er zijn voldoende lokale handelaars .      O O O O O
Er zijn voldoende horecagelegenheden.      O O O O O
De lokale bedrijven worden goed ondersteund.     O O O O O
Lokale tewerkstelling wordt gestimuleerd.      O O O O O
De lokale handelaars voelen zich gesteund en begrepen.    O O O O O
Het loket lokale economie werkt efficiënt en snel.     O O O O O
Er is voldoende ruimte voor (startende) ondernemingen.    O O O O O
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

6. Sport
Er zijn voldoende sportmogelijkheden.      O O O O O
Er is voldoende sportinfrastructuur in de gemeente.     O O O O O
De aanwezige sportinfrastructuur is goed onderhouden/ in goede staat.  O O O O O
Er zijn voldoende kansen in de gemeente voor ‘nieuwe’ sporten of sportinitiatieven. O O O O O
Het zwembad is voldoende open en ik ben tevreden met de openingsuren.  O O O O O
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

7. Jeugd
De jeugd(verenigingen) beschikken over voldoende faciliteiten.   O O O O O
Studenten krijgen genoeg openbare ruimtes ter beschikking om te studeren.  O O O O O
De gemeente organiseert genoeg jeugdactiviteiten.     O O O O O
Er is voldoende speelruimte in mijn buurt.      O O O O O
Het speelplein in mijn omgeving is voldoende onderhouden en veilig.   O O O O O
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

8. Senioren
Het aanbod aan seniorenactiviteiten is goed.      O O O O O
De woonzorgcentra zijn een meerwaarde.      O O O O O
Wie minder digitaal onderlegd is, ontvangt toch voldoende     O O O O O 
info van de gemeente via een andere weg.
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

9. Gemeentebelasting
In Zedelgem betalen we acht procent gemeentebelasting. Bent u tevreden met   O O O O O 
de manier waarop Zedelgem uw gemeentebelastingen beheert?
Vragen of suggesties? Schrijf ze hier. .........................................................................................................................................................................

10. Schaalvergroting gemeente
Staat u positief tegenover een schaalvergroting van de gemeente?    O O O O O 

Met welke gemeente zou u het liefst een fusie hebben?..........................................................................................................................................
Schrijf hier uw mening. .................................................................................................................................................................................................

In deze brievenbussen kan u de papieren versie bezorgen:
Niko Larock, Torhoutsesteenweg 240
Bart Dedeurwaerder, Berkenhagestraat 54
Dirk Cleenwerck, Torhoutsesteenweg 202
Eddy De Wispelaere, Buskinslaan 2
Ann Pattyn, Berkenhagestraat 16
Sabine Dehullu, Oliemolenstraat 33
Danny Meulemeester, Lepemolenstraat 27
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